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PROTOKÓŁ NR XXIV/2012 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 3 sierpnia 2012 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 3 

lipca 2012 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym  

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 13
40

 . 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Zbigniew Kacprzyk – przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 9 radnych na ustawowy skład liczbowy - 14. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy     p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy     p. Iwona Kieszek 

3. Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego  p. Krzysztof Fiks 

4. Dyrektor Banku Biała Rawska 

Oddział Nowe Miasto nad Pilicą   p. Stefan Lesiak 

5. Dyrektor SP ZOZ  

w Nowym Mieście nad Pilicą    p. Tomasz Skura 

6. Zastępca dyrektora SP ZOZ  

w Nowym Mieście nad Pilicą    p. Dorota Kwietniewska 

7. Radca Prawny       mec. Marian Seweryn 

8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik Nr 2 do protokołu. 

9. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poprosił o 

zgłoszenie kandydata na sekretarza obrad. Radny p. Mirosław Bors zgłosił 

kandydaturę radnego p. Tadeusza Jędrykę, który wyraził zgodę. Więcej 

kandydatur nie zgłoszono. W głosowaniu za – 8 radnych na stan obecnych 9, 

przeciw – 0, wstrzymało się – 1. Sekretarzem obrad został radny p. Tadeusz 

Jędryka. 

 

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przedstawił 

proponowany porządek obrad  

1.Wybór sekretarza. 
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2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7.Informacja dotycząca działalności SP ZOZ w Nowym Mieście nad Pilicą  

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2012rok. 

b) ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk wnioskował o 

wprowadzenie do proponowanego porządku obrad zmian tj. w pkt. 8 

umieszczenie w ppkt b) projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2012-2015, ppkt 

b) zastąpić ppkt. c). Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do 

proponowanego porządku obrad. Więcej wniosków i uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poprosił o przegłosowanie wniosku w w/w sprawie. W 

głosowaniu za -9, przeciw -0, wstrzymało się – 0. 

Przystąpiono do głosowania nad proponowanym porządkiem obrad 

z uwzględnionymi zmianami. W głosowaniu za- 9 radnych na stan obecnych na 

sali – 9 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Przyjęto porządek obrad.  

 

PKT 3 

 Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 

protokół z ostatniej sesji Rady Miejskiej wyłożony był do wglądu w Biurze 

Rady i zapytał czy są uwagi lub zastrzeżenia do protokołu z ostatniej sesji Rady. 

Uwag i zastrzeżeń nie nie zgłoszono, przystąpionono do głosowania nad 

przyjęciem protokołu. W głosowaniu za – 9 radnych na stan obecnych na sali 9 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji Rady został 

przyjęty.  

PKT 4 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczo-Budżetowej Rady Miejskiej p. 

Ignacy Król poinformował, że w dniu 1 sierpnia 2012 roku odbyło się wspólne 
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posiedzenie Stałych Komisji Rady Miejskiej na którym zajmowano się 

następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do komisji. 
 

Członkowie Komisji zapoznali się z następującymi projektami uchwał w 

sprawie: 

-zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. Skarbnik Miasta i Gminy pani 

Ewa Bator poinformowała, że planowane dochody budżetu miasta i gminy na 

2012 rok zmniejsza się o kwotę 37 826,00 zł., planowane wydatki budżetu 

miasta i gminy na 2012 rok zmniejsza się o kwotę 37 826,00 zł. Ustala się 

dochody budżetu miasta i gminy na 2012 rok w łącznej kwocie 19 595 593,16 

zł. z tego bieżące w kwocie 18 499 317,16 zł., majątkowe kwocie 1 096 276,00 

zł. Zmianie ulega Tabela Nr1 do uchwały budżetowej zgodnie załącznikiem nr 1 

do niniejszej uchwały. Ustala się wydatki budżetu miasta i gminy na 2012 rok w 

łącznej kwocie 21 991 593,16 zł. z tego: bieżące w kwocie 16 373 168,16 zł., 

majątkowe w kwocie 5 618 425,00 zł. Zmianie ulega Tabela Nr 2 do uchwały 

budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega 

Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2012 rok,, Plan wydatków na zadania 

inwestycyjne w 2012 roku”. Plan wydatków majątkowych zmniejsza się o 

kwotę 90 810,00 zł. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik Nr 3 do 

niniejszej uchwały. Zmianie ulega Załącznik Nr 1 do uchwały budżetowej na 

2012 rok ,,Dotacje udzielane w 2012 roku z budżetu podmiotom należącym i nie 

należącym do sektora finansów publicznych”. Plan dotacji zmienia się o kwotę 

120 000,00 zł. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik Nr 4 do niniejszej 

uchwały. Deficyt budżetu nie ulega zmianom i wynosi 2 396 000,00 zł.  

 

-zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2012-2015. Skarbnik pani Ewa Bator poinformowała, że wprowadza się 

następujące zmiany zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Stanowi 

załącznik do protokołu Komisji. 

 

-ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad Pilicą.  

Pani Burmistrz wyjaśniła, że podjęcie uchwały wynika ze zmiany ustawy o 

systemie oświaty. Obowiązek szkolny dla sześciolatków został przesunięty do 

2014 roku. Dzieci pięcioletnie oraz sześcioletnie będą podlegały obowiązkowi 

odbycia przygotowania przedszkolnego lub w oddziale przedszkolnym 

zorganizowanym przy szkole podstawowej. Natomiast obowiązkiem gminy jest 

zapewnienie miejsca do odbycia niniejszego obowiązku. Pani Burmistrz 

poinformowała, że ponadto pojawiła się prośba rodziców, aby utworzyć oddział 

przedszkolny. Burmistrz zaznaczyła, że pięć godzin programu obowiązkowego 

byłoby realizowane nieodpłatnie.  
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Radny Tadeusz Jędryka zapytał czy wybrane jest pomieszczenie na utworzenie 

oddziału przedszkolnego. Pani Burmistrz odpowiedziała, że jest to lokal 

mieszkalny, który zajmuje obecnie pani Sarnecka.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że z uwagi na fakt, że na 

poprzedniej sesji nie było przedstawione sprawozdanie z działalności Komisji. 

Poprosił o przedłożenie sprawozdania Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej 

panią Teresę Dudek.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Teresa Dudek 

poinformowała, że w dniu 27 czerwca 2012 roku odbyło się posiedzenie 

Komisji na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 

Radny Stanisław Orzeszek członek Komisji Oświatowo – Społecznej odczytał 

oświadczenie i przedłożył na ręce przewodniczącej Komisji Rewizyjnej pani 

Teresy Dudek. Oświadczenie Radnego Stanisława Orzeszka stanowi załącznik 

do protokołu Komisji. 

 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektem uchwały w sprawie: 

- wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

- zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok przedstawiła Skarbnik Miasta i 

Gminy pani Ewa Bator poinformowała, że wprowadza się następujące zmiany 

planowane dochody budżetu miasta i gminy na 2012 rok zwiększa się o kwotę 

152 703,00zł. Zmian w planie dochodów budżetu miasta i gminy na 2012 rok 

dokonano według następujących tytułów: zwiększa się plan dochodów z 

dobrowolnych wpłat z przeznaczeniem na zadania z zakresu promocji gminy o 

kwotę 7 350, 00 zł., zwiększa się plan dochodów o kwotę 144 000,00 zł. z 

związku z zawartą umową z Powiatowym Urzędem Pracy w Grójcu o 

zorganizowanie w ramach robót publicznych 12 bezrobotnych osób przez okres 

6 miesięcy. Na podstawie umowy Urząd Pracy zobowiązany jest dokonywać 

refundacji poniesionych kosztów na wynagrodzenia i składki na ubezpieczenie 

społeczne w wysokości 2 000,00 zł. miesięcznie za każdego zatrudnionego. 

Planowane wydatki budżetu miasta i gminy na 2012 rok zmniejsza się o kwotę 

286 297,00 zł. Wprowadza się do realizacji w 2012 roku nowe zadanie 

inwestycyjne pn. ,, Przebudowa drogi we wsi Gostomia” ( dokumentacja, 

wykonanie odwodnienia, przepusty, wyżwirowanie) za kwotę 61 000,00 zł. 

Środki na realizację tego zadania pochodzą z nadwyżki budżetowej z lat 

ubiegłych. Zwiększa się plan wydatków bieżących na wynagrodzenia osobowe i 

składki na ubezpieczenia społeczne o kwotę 144 000,00 zł. w związku z zawartą 

umową z Powiatowym Urzędem Pracy w Grójcu o zorganizowanie zatrudnienia 
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w ramach robót publicznych 12 bezrobotnych osób przez okres 6 miesięcy. 

Koszt zatrudnienia jednej osoby wynosi 2 000,00zł. miesięcznie. Zwiększa się 

również plan wydatków bieżących z zakresu promocji gminy z uzyskanych 

ponadplanowych dochodów o kwotę 7 350,00zł. Dokonuje się przeniesienia 

planu wydatków bieżących w pomocy społecznej z przeznaczeniem na 

sfinansowanie wynagrodzenia asystenta rodziny 20 872,00zł. Rezygnuje się z 

realizacji zadania inwestycyjnego pn. ,,Rekultywacja kwater na składowisku 

odpadów komunalnych w Nowych Łęgonicach” o wartości 530 000,00zł. 

Jednocześnie rezygnuje się z zaciągnięcia pożyczki w celu sfinansowania 

planowanego deficytu budżetu w związku z realizacją tego zadania. Wprowadza 

się do realizacji w 2012 roku nowe zadanie inwestycyjne pn. ,,Przebudowa 

pomnika samolotu LIM-5” za kwotę 30 000,00zł. Środki na realizację tego 

zadania pochodzą z nadwyżki budżetowej z lat ubiegłych. 

Zmniejsza się deficyt o kwotę 439 000,00 zł. i wynosi 1 671 000,00zł. 

 

-zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na lata 2012 – 2015 poinformowała, że wprowadza się zmiany polegające 

na dostosowaniu prognozy do uchwały budżetowej gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą na 2012 rok zmienionej na najbliższej sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej zapoznała członków Komisji Rewizyjnej z 

pismem pana Mariana Krzysztofa Dziedzica z dnia 15.06.2012 r. dotyczącego 

zajęcia stanowiska w sprawie Uchwały Nr XVIII/1106/2012, sprawozdania 

burmistrza z realizacji programu współpracy za 2011 rok oraz uchwały w 

sprawie konsultacji społecznych. Członkowie Komisji w dyskusji wnieśli 

zapytania i uwagi. Członkowie Komisji ustalili że odpowiedź na pismo zostanie 

w ustawowym terminie udzielona. 

 

Pani Burmistrz przedstawiła projekt uchwały w sprawie: 

- zmiany lokalizacji samolotu ,, LIM-5”.  

 

- Pani Burmistrz poinformowała, że prowadzone są rozmowy w kwestii dworca 

PKS. Są dwie możliwości podpisanie umowy z PKS na dzierżawę lub użyczenie 

i wyremontowanie na koszt gminy lub zakup budynku od PKS na warunkach 

przedstawionych przez PKS. 

 

- uchwalenia Statutu Miejsko Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 

Członkowie Komisji wyrazili pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady: 

- od p. Roberta Cieślika z dnia 06.06.2012r. dotyczące wytyczenia drogi. 
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- od p. Mariusza Borssa dotyczące naprawy drogi przy ulicy Kolejowej. 

-od Wojewody Mazowieckiego z dnia 12.06.2012r. wezwania przez Radę 

Miejską do uchwalenia uchwały o wygaśnięciu mandatu radnego Pana 

Stanisława Orzeszka. 

-od Stowarzyszenia Lokatorów Lotnik z dnia 15.06.2012r. dotyczące władz i 

Statutu Stowarzyszenia Lokatorów Lotnik. 

-od p. Mariana Krzysztofa Dziedzica z dnia 15.06.2012r. dotyczącego zajęcia 

stanowiska w sprawie Uchwały Nr XVIII/1106/2012, sprawozdania burmistrza 

z realizacji programu współpracy za 2011 rok oraz uchwały w sprawie 

konsultacji społecznych.  

- od Wojewody Mazowieckiego z dnia 19.06.2012r. zawiadomienie o wszczęciu 

postępowania nadzorczego w sprawie stwierdzenia nieważności uchwały Nr 

XIX/110/2012 przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą ,,Natura”. 

- od Wojewody Mazowieckiego z dnia 25.06.2012 r. rozstrzygnięcie nadzorcze 

stwierdzenia nieważności uchwały Nr XIX/110/2012 . 

 

PKT 5 

 Burmistrz Miasta i gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła 

sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 3.07.2012 roku do 3.08.2012 roku. 

1. W dniu 4 lipca 2012 roku została podpisana umowa dotycząca 

przyznania pomocy w ramach działania ,,PODSTAWOWE USŁUGI 

DLA GOSPODARKI I LUDNOŚCI WIEJSKIEJ” objętego PROW na 

lata 2007-2013, pomiędzy Samorządem Województwa Mazowieckiego, a 

Gminą Nowe Miasto nad Pilicą. Przyznana pomoc w wysokości 1.000 

000 złotych przeznaczona jest na przebudowę targowiska miejskiego w 

Nowym Mieście nad Pilicą. Realizacja powyższego zadania 

inwestycyjnego w 2013 rok. 

 

2. W dniu 5 lipca 2012 roku dokonano odbioru technicznego zrealizowanej 

inwestycji w postaci zagospodarowania centrum wsi Wola Pobiedzińska. 

Zadanie zostało zrealizowane w ramach działania „Odnowa i rozwój wsi” 

objętego PROW na lata 2007 – 2013, którego wartość wyniosła 

190.028,44 zł. Wykonano nawierzchnię chodników z kostki brukowej o 

powierzchni 1257 m
2
, ustawiono ławki, stojaki na rowery, tablice 

edukacyjne, donice na kwiaty z nasadzeniami, wykonano także nowe 

oznakowanie. 

 

3. W dniu 7 lipca 2012 roku odbył się Festyn Nowomiejski. Jednym z wielu 

punktów programu festynu był Festiwal Malarstwa Ulicznego. Festiwal 

spotkał się z miłym odbiorem wśród mieszkańców, którzy przychodzili 

i podziwiali prace naszych młodych artystów. Mamy nadzieję, że to 
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niezwykłe malarstwo uliczne stanie się cyklicznym przedsięwzięciem 

organizowanym corocznie. Na boiskach Orlik odbyły się też zawody 

sportowe – mecz piłki nożnej oraz tenisa ziemnego. Wieczorem wystąpiły 

znane gwiazdy Sylwia Grzeszczak oraz Zespół Ich Troje. Dziękujemy 

sponsorom. 

 

4. W dniu 26 lipca 2012 roku odbyły się kolejne już bezpłatne badania 

mammograficzne. Badania wykonała firma FADO Centrum Usług 

Medycznych z Gdyni.  

 

5. W dniu 1 lipca 2012 roku po 49 latach kapłaństwa, w tym 29 latach w 

parafii p.w. Św. Mikołaja w Żdżarach, odszedł na emeryturę jej niezwykle 

ceniony i szanowany Proboszcz – Ks. Prałat Henryk Kacprzyk. Licznie 

zebrani wierni ze wzruszeniem żegnali swego długoletniego proboszcza. 

 

6. W dniu 11 lipca 2012 roku 12 pracowników zatrudnionych w Urzędzie 

Miasta i Gminy, w ramach robót publicznych otrzymało rowery. Rowery 

zostały zakupione w ramach specjalnego programu „To nasza szansa”. 

Program skierowany jest dla osób powyżej 50 roku życia. Natomiast w 

dniu 23 lipca 2012 roku stażyści Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą, w ramach programu ,,Młodzi Aktywni” obejmującego 

osoby w wieku do 30 lat otrzymali elektroniczne tablety, które ułatwią im 

dostęp do ofert pracy i korzystanie z poczty e-mail.  

 

7. W dniu 12 lipca 2012 roku odbył się odbiór techniczny przebudowanej 

drogi powiatowej nr 1693 od drogi 707 przez Sacin -Rosochę do granicy z 

gminą Sadkowice. Inwestycja była realizowana w ramach "Narodowego 

Programu Przebudowy Dróg Lokalnych - Etap II Bezpieczeństwo – 

Dostępność - Rozwój". Droga została przebudowana na długości 2,88 km. 

 Wartość zadania 1 765 547,31 zł. Udział gminy Nowe Miasto nad Pilicą 

w realizacji zadania to 35% wartości zadania. 

 

8. W dniu 1 sierpnia 2012 roku odbył się odbiór końcowy zrealizowanego 

zadania w postaci przebudowy drogi gminnej we wsi Bełek i ulicy Polnej 

w Nowym Mieście nad Pilicą. Koszt całego zadania – 310.786,81 z czego 

droga we wsi Bełek – 288.361,07 zł brutto, oraz ulica Polna – 22.425,74 

zł brutto. 

 

9. Od kilku dni na terenach leśnych naszej gminy występują liczne i 

niebezpieczne pożary. Ogniska pożarowe pojawiły się w kilku miejscach. 

Na terenie naszej gminy w wyniku pożarów spłonęło już ok. 40 ha lasów. 

Istnieje duże prawdopodobieństwo, iż pojawiające się pożary nie są 

wynikiem panującej obecnie suszy, ale celowych podpaleń. Zwracamy się 



 8 

z apelem do mieszkańców naszej gminy oraz osób czasowo 

przebywających na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą w okresie 

wakacyjnym o zachowanie szczególnej ostrożności i ograniczenie 

przebywania na terenach leśnych.  

 

10. W dniu 15 sierpnia 2012 roku w Kościele Parafialnym w Nowym Mieście 

nad Pilicą odbędą się uroczystości patriotyczno – religijne upamiętniające 

rocznicę Bitwy Warszawskiej. Po Mszy Świętej w intencji naszej 

Ojczyzny nastąpi złożenie wiązanek kwiatów pod pomnikiem na Placu 

Kościuszki. 

 

11. Zapraszamy na Gminne Dożynki na Górce Zgody w Nowych Łęgonicach 

dniu 26 sierpnia 2012 roku. Rozpoczęcie Mszą Św. dziękczynną za 

tegoroczne plony o godz. 13.30. 

 

PKT 6 

 Pan Stefan Lesiak dyrektor Banku Spółdzielczego Biała Rawska Oddział 

Nowe Miasto nad Pilicą, udzielił wyjasnień na temat kosztów prowadzenia 

obsługi budżetu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą przez Bank 

Spółdzielczy Biała Rawska. Pan dyrektor powiedział, że do przetargu 

przystąpiły Bank Spółdzielczy Przysucha i Bank Spółdzielczy Biała Rawska. 

Podstawowymi kryteriami wygrania przetargu były koszty prowadzenia 

rachunku Urzędu Miasta i Gminy a z drugirj strony wysokość oprocentowania 

środków finansowych jakie znajdują się na rachunku bankowym. Przetarg ten 

wygrał Bank Spółdzielczy w Białej Rawskiej ze względu na zagwarantowanie 

korzystniejszych warunków. Pan dyrektor przedstawił, koszty i dochody za 

pierwsze półrocze w br. Według przedstawionego zestawienia występuje zysk w 

obsłudze, a nie strata. Ponadto pan dyrektor nadmienił, że Bank Biała Rawska 

dofinansowuje pewnego rodzaju uroczystości organizowane na terenie miasta i 

gminy m. in. imprezy sportowe, Dni Nowego Miasta jest udzielana pomoc dla 

szkół również wspierany jest Klub Honorowego Krwiodawstwa Krwi.  

Następnie głos w sprawie zabrała pani Burmistrz wyjaśniła, że Urząd Miasta i 

Gminy Nowe Miasto ogłosił przetarg na prowadzenie obsługi budżetu Miasta i 

Gminy przez Bank. Przeprowadzenie przetargu zostało zlecone firmie 

zewnętrznej, która opracowała specyfikację i przeprowadziła przetarg. Pani 

Burmistrz stwierdziła, że nie zauważa korupcji bądź niegospodarności. 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu radnego Tomasza Pietruchę o 

wyjaśnienie w sprawie stwierdzenia poniesienia strat na prowadzenie obsługi 

budżetu Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą.  

Radny Tomasz Pietrucha stwierdził, że jeżeli będzie potrzeba zabrania głosu to 

uczyni poprzez podniesienie ręki. W razie wątpliwości złoży pisemne zapytanie.  

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował jednostkom Ochotniczej Straży 

Pożarnej jej członkom za pracę poświęcenie. Podkreślił, jak ważna dla 
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społeczeństwa jest praca strażaków oraz bezpieczeństwo, które jest przez nich 

zapewniane.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady: 

-od Marszałka Województwa Mazowieckiego z dnia 31.07.2012 roku w sprawie 

udzielenia podmiotom dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 

-od Wicemarszałka Senatu Stanisława Karczewskiegoz dnia 07.08.2012 r. 

informacja dotycząca wyjaśnienia nieobecności Wicemarszałka na sesji w dniu 

3 sierpnia 2012 roku. 

-od Krajowego Biura Wyborczego z dnia 27.07.2012 r. o zarządzeniu wyborów 

uzupełniających do Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą na dzień 30 

wrzesnia 2012 roku. 

Radny Tomasz Pietrucha pogratulował w kwestii organizacji Festynu 

Nowomiejskiego. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował pani Burmistrz za 

zoorganizowanie Festynu Nowomiejskiego. 

 

PKT 7 

Informacje dotyczące działalności SP ZOZ Nowe Miasto nad Pilicą przedstawił 

dyrektor pan Tomasz Skura. Powiedział, że w ostatnim okresie czasu szpital 

nowomiejski ma to szczęście, że w tak zwanej formie zapytań przedstawiane są 

fakty, które mają wywołać niepokój wśród mieszkańców. Pytania są 

formułowane czy to prawda czy szpital ma siedem milionów długu, że szpital 

nie płaci pensji pracownikom, że jego sytuacja jest na dziś katastrofalna, czy to 

prawda że dyrektor jest w trakcie odwołania wszystko zależy od tego czy ci 

którzy zadają te pytania liczą na to, że dyrektor nie udzieli odpowiedzi. Drugą 

kwestią jest to czy reszta społeczeństwa, która słucha tego zapytania będzie 

wierzyć w to zapytanie jako celowe czy uwierzy dyrektorowi, który odpowie 

krótko, że każda z tych kwestii jest nie prawdą. Świadczą o tym dokumenty 

składanie bilansu, głosowanie w Radzie Powiatu, która większością głosów 

zaakceptowała inwestycję szpitala. Od roku 2008 do roku 2011 szpital 

zwiększył swoje przychody około pięć milionów, natomiast staramy się przy 

powiększaniu przychodu wydawać coraz mniej. Oczywiście w kwestii opieki 

nad chorymi nie można sobie pewnych działań zaplanować. Oprócz tego, że 

szpital stara się leczyć chorych musi również inwestować w infrastrukturę. 

Niestety koszty leczenia pacjentów wzrastają i koszty utrzymania szpitala czyli 

koszty funkcjonowania jako budynku wzrosły przez okres czasu znacznie w 

związku z tym szpital funkcjonuje na granicy przychodu i strat. Poza tym 

pracownicy dokształcają się podnosząc jakość szpitala. Znaczącą inwestycją jest 

rozbudowa szpitala i wiele prac w ostatnim okresie czasu było mniejszych ale 

równie znaczących budowa od podstaw labolatorium, szpital posiada 
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nowoczesny sprzęt rehabilitacyjny. Nadmienił, że gmina umarza podatek a 

środki te są przeznaczane na inwestowanie w infrastrukturę. Nasuwa się pytanie 

co będzie ze szpitalem za kilka lat dziś ważna jest pewność diagnostyki, 

podjęcie szybkich działań w leczeniu w stosunku do pacjenta. Podstawą do 

szybkiego działania jest powierzchnia ponieważ sprzęt diagnostyczny wymaga 

odpowiedniej kubatury i od tego nie odejdziemy. Pozyskanie sprzętu jest rzeczą 

prostą poprzez różne metody między innymi kredytową. Dochodzą głosy 

niepokojące czy obiekt nie jest za duży, dziś będzie okazja obejrzenia obiektu. 

Wydawać sie może, że jest to powierzchnia dużo większa od obecnego szpitala. 

Patrząc co roku na potrzeby adaptacji pomieszczeń na wszelkiego rodzaju bazy 

diagnostyczne, lecznicze wymagają dużych powierzchni. Zadaniem dyrektora, 

pani dyrektor całej kadry zarządzjącej i pracowników jest żeby szpital 

nowomiejski przygotować do obsługi pacjenta. Zaplanowano pomieszczeń 

dużo, aby pacjent czuł się w najgorszym okresie komfortowo i jego rodzina. 

Prosił aby nie sugerować się wielkościa pomieszczeń bo każde jest niezbędne 

wymagane w 2016 roku. Nie mniej jednak wielkośc pomieszczeń za kilka lat 

będzie zbyt mała. Posiadamy zgodę na budowę kolejnego skrzydła szpitala, 

które miałoby obejmować powiększenie oddziału internę. Natomiast 

powiększenia oddziału chorób wewnętrznych, oddziały hospicyjne, 

rehabilitacyjne mają przyszłość niezbędną do funkcjonowania społeczeństwa w 

starszym wieku. Pan Ddyrektor zaprosił obecnych na sali obrad, aby pokazać 

obiekt szpitala. Nadmienił, że na terenie będzie można pytać o celowość tak 

wielkich założeń. Odpowiadając o wielkości długu dyrektor powiedział, że 

szpital nie ma długu w wielkości siedem milionów złotych, ma jedynie kredyt w 

kwocie powyżej dwóch milionów, który regularnie spłaca. Nadmienił, że 

poprzednia ekipa rządząca pozostawiła zobowiązania wobec pracowników, 

które zostały w chwili obecnej uregulowane. Ponadto została wyremontowana 

Przychodnia w Żdżarach, Przychodnia w Nowym Mieście oraz Przychodnia w 

Drzewicy. W Przychodni Drzewica budynek został ocieplony, odnowiony 

zostały wymienione otwory okienne. Przewidziany jest remont wnętrza. Do 

inwestycji w ciągu dwóch lat została przejęta w drodze konkursu Przychodnia w 

Rzeczycy.  

Następnie głos zabrał członek zarządu powiatu grójeckiego pan Krzysztof Fiks, 

który powiedział, że według nowej ustawy szpital nie spełnia wymogów i 

należałoby go zamknąć. Dzięki zaangażowaniu dyrekcji, pozyskaliśmy środki 

unijne, które pozwoliły na realizację zadania.  

Obecni na sali udali się na wizytację nowego i obecnego obiektu szpitala 

nowomiejskiego, gdzie naocznie się mogli przekonać o warunkach w jakich 

personel pracuje obecnie i ogromie prac wykonanych na obiekcie, aby poprawić 

warunki pracy obsługi szpitala jak również pacjentów. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej pan Czesław Lewecki, który 

powiedział, że społeczeństwo miejscowości Drzewica od wielu lat zabiegało o 

pomoc w przeprowadzeniu remontu Przychodni. Społeczeństwo docenia 
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wartość naszych lekarzy i w związku z tym podziękował dyrekcji SP ZOZ 

Nowe Miasto nad Pilicą za podjęcie działań. 

 

PKT 8a 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2012 rok. 

Przewodniczacy Rady poinformował, że planowane dochody budżetu miasta i 

gminy na 2012 rok zmniejsza się o kwotę 37 826,00 zł. , planowane wydatki 

budżetu miasta i gminy na 2012 rok zmniejsza się o kwotę 37 825,00 zł. Ustala 

sie dochody budżetu miasta i gminy na 2012 rok w łącznej kwocie 

19 595 593,16 zł. z tego bieżące w kwocie 18 499 317,16 zł., majątkowe w 

kwocie 1 096 276,00 zł. Zmianie ulega Tabela Nr 1 do uchwały zgodnie 

z załącznikiem nr 1 do niniejszej uchwały. Ustala się wydatki budżetu miasta i 

gminy na 2012 rok w łącznej kwocie 21 991 593,16 zł. z tego bieżące w kwocie 

16 373 168,16 zł. majątkowe w kwocie 5 618 425,00 zł. Zmianie ulega Tabela 

Nr 2 do uchwały budżetowej zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały. 

Zmianie ulega Tabela Nr 3 do uchwały budżetowej na 2012 rok,, Plan 

wydatków na zadania inwestycyjne w 2012 roku,,. Plan wydatków majątkowych 

zmniejsza się o kwotę 90 810,00 zł. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik 

Nr 3 do niniejszej uchwały. Zmianie ulega Załącznik Nr 1 do uchwały 

budżetowej na 2012 rok,, Dotacje udzielane w 2012 roku z budżetu podmiotom 

należącym i nienależącym do sektora finansów publicznych,,. Plan dotacji 

zmniejsza się o kwotę 120 000,00 zł. Aktualne brzmienie przedstawia załącznik 

Nr 4 do niniejszej uchwały. Deficyt budżetu nie ulega zmianom i wynosi 

2 396 000,00 zł.  

Pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 10, przeciw 0, wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę 

Nr XXIV/130/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 3 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8b 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą na lata 2012-2015. Przewodniczący Rady Miejskiej 

poinformował, że dokonuje się zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Nowe Miasto na lata 2012-2015 zał. Nr 1 zgodnie z załącznikiem nr 1 do 

niniejszej uchwały. 

Pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 10, przeciw 0, wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę 

Nr XXIV/131/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 4 

do niniejszego protokołu. 
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Radny Mirosław Bors wnioskował o przerwę w obradach. Przewodniczący 

Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach. Po przerwie wznowiono obrady. 

 

PKT 8c 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie ustalenia sieci oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych dla których organem prowadzącym jest Gmina Nowe Miasto nad 

Pilicą.  

Pytań nie stwierdzono i przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 10, przeciw 0, wstrzymało się 0 uchwalono uchwałę 

Nr XXIV/132/2012 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik Nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 9 

Pani Grażyna Plęs - Banach - Przewodnicząca Osiedla Nr 3 w Nowym 

Mieście nad Pilicą pytanie skierowała do radnego pana Tomasza Pietruchy w 

sprawie drzewostanu na działce przy ul. Tomaszowskiej, która jest w posiadaniu 

albo współwłasności pana radnego. Radny po przerwie w obradach był 

nieobecny na sali obrad. Pani przewodnicząca powiedziała ,,poprzednie 

spadkobierczynie zwracały się do Urzędu Miasta i Gminy w Nowym Mieście 

nad Pilicą o wydanie zgody na usunięcie drzew. Pani przewodnicząca wiedząc o 

tym prosiła, aby zostały uchronione od wycięcia drzewa typu: modrzewie oraz 

świerki. Według przypuszczeń pani Przewodniczącej w posiadaniu Burmistrz 

pani Barbary Gąsiorowskiej jest wykaz bądź wydana decyzja, za pomocą 

którego właściciele mogli usunąć drzewa. Firma, usuwając drzewa pozostawiła 

drzewa typu modrzewie i świerki. W chwili obecnej nowi właściciele dokonali 

zniszczenia tych gatunków drzew. Wiadome jest, że drzewa tego typu są pod 

ochroną i wszystkim nam powinno zależeć aby one ocalały. Okazało się że nowi 

właściciele wykorzystując sprzęt typu koparki naruszyli system korzeniowy co 

spowodowało ich usychanie. W związku z tym będzie można bez otrzymania 

decyzji je usunąć. Przewodnicząca zwróciła się z prośbą do pani Burmistrz o 

zajęcie stanowiska, które spowoduje ukaranie tej osoby włącznie z doniesieniem 

do Prokuratury. Według pani Przewodniczącej jest to malwersacja zniszczenia 

drzewostanu. Tym bardziej, że w ten sam sposób zostały zniszczone świerki na 

zakupionej posesji pana Sojki przy ulicy Warszawskiej.  

Przewodnicząca ponadto zapytała gdzie została wywieziona ziemia, którą 

usuwano z działki przy ul. Tomaszowskiej”. 

Następnie głos w sprawie zabrał Członek Zarządu Powiatu Grójeckiego p. 

Krzysztof Fiks, który w imieniu społeczeństwa powiedział, że ziemia, która 

usuwano z działki przy ul. Tomaszowskiej została wywieziona w Naturę 2000. 

Ponadto samochody wywożące ziemię pozostawiły na drodze glinę co 
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przyczyniło się do zdarzenia o charakterze wypadku samochodowego. Radny 

pan Krzysztof Fiks prosił panią Burmistrz, aby odpowiednie kroki podjęły 

podległe służby. Podkreślił, aby wyciągnąć konsekwencje, żeby ktoś kto 

przyczynił się do zdarzenia uregulował poniesione koszty. Następnie zapytał czy 

jest uiszczany podatek dochodowy z tytułu miejsca wzdłuż ogrodzenia Auto 

komis ,,Leo” służącego jako parking do sprzedaży samochodów. Ponadto prosił 

o zainteresowanie się i wyjaśnienie problemu związanego z zaopatrzeniem 

sklepu Biedronka, które odbywa się na jednym z Placów miasta, a który jest 

własnością gminy.  

Następnie pani Burmistrz poinformowała, że na wniosek pani Anny Tkaczyk i 

pani Agnieszki Tkaczyk właścicielek terenu przy ul. Tomaszowskiej w dniu 2 

marca 2012 roku została wydana decyzja o wycięciu 29 drzew. Część drzew 

miała pozostać ale okazało się , że zostało usuniętych więcej drzew niż w 

wydanej decyzji. Pani Burmistrz zwróciła się do właścicielki terenu, że zostaną 

podjęte odpowiednie kroki prawne, ponieważ stan drzew na działce nie zgadza 

się z wydaną decyzją. Według informacji właścicielki firma usunęła ilość drzew 

na podstawie wydanej decyzji. Na działce stwierdzono, że zostały wykopane 

korzenie usuniętych drzew i nie było możliwości ustalenia stanu faktycznego. 

Ponadto pani Burmistrz poinformowała, że w sprawie zostaną powiadomione 

odpowiednie organy. 

Następnie pani Burmistrz poinformowała, że według informacji mieszkańców 

ziemia z terenu działki przy ul. Tomaszowskiej została wywieziona na ul. 

Piliczną. Sprawa zostanie przedstawiona do Regionalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska oraz doniesienie Prokuratury o możliwości naruszenia przepisów 

prawa.  

Głos zabrała sołtys wsi Wólka Ligęzowska pani Stefania Wąsik, zapytała gdzie 

należy się zwrócić, aby usunąć gałęzie drzew sąsiada zwisające na swojej 

posesji. Przewodniczący Rady wyjaśnił, że jeżeli gałęzie drzew posadzonych na 

sąsiedniej działce przechodzą na sąsiada działkę, wówczas właściciel może 

obciąć je równo wzdłuż linii granicznej, nie ponosząc kary. 

Przewodnicząca Osiedla pani Grażyna Plęs-Banach zapytała w kwestii 

dokumentacji projektu kanalizacji na osiedlu przy ul. Tomaszowskiej. 

Pani Burmistrz poinformowała, że najprawdopodobniej w sierpniu zostanie 

ogłoszony przetarg w sprawie dokumentacji kanalizacji na osiedlu. 

Wiceprzewodniczący Rady pan Czesław Lewecki podziękował panu 

Zbigniewowi Kutowi za oczyszczenie wzdłuż drogi wsi Wólka Ligęzowska. 

Radny Tadeusz Jędryka prosił, aby zwrócić uwagę na ustawienie znaków 

drogowych na skrzyżowaniu z ul. 15-go Grudnia. Według radnego znaki 

drogowe są niepoprawnie ustawione. 

Przewodniczący Rady Miejskiej po wizytacji nowego obiektu szpitala 

nowomiejskiego stwierdził, że wszelkie wątpliwości zostały rozwiane. 
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Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na zapisie w dyktafonie i 

stanowi integralną część protokółu.  

 

 

 

Protokółowała      Przewodniczył 

 

Marzena Białas 

 

 


